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Interpellationssvar ang. utredningar avseende ungdomar med lättare till måttlig psykisk ohälsa. 

 

Yngve Filipsson (L) har, med anledning av ett beslut i Regionfullmäktige i maj 2016, ställt fråga till mig 

om enighet om gränsdragningar mellan BUP och Familjehälsan har nåtts och om utredningarna har 

kommit igång. 

 

Svar; 

Utredningarna har inte kommit igång, men med anledning av Regionfullmäktiges beslut håller 

Familjehälsans fd. verksamhetschef, Anneli Jarhult, på att organisera arbetet för att bättre kunna ta 

emot barn med lättare psykisk ohälsa och misstanke om NP-funktionshinder. Detta för att avlasta 

BUP, så att den organisationen fullt ut kan få fungera som den specialistorganisation den är.  

Bedömningen är att det krävs en egen organisation till detta, men i nära anslutning till Familjehälsan. 

Familjehälsan har det senaste året haft ett mycket hårt tryck på grund av de stora 

flyktingströmmarna. 

 

 

Charlotta Svanberg (S), ordförande i Hälso-och sjukvårdsnämnden 

 

 


